
 

 
 

 

 

 

Møde Bruger- og pårørenderåds møde  

Tid 08-09-2020, kl. 16.15 – 18.00  

Sted Cafe Skovbrynet 

Deltagere Poul Petersen, Vita Werner, Trine Weitze, Karen H. Kristen-
sen, Christa M. Jacobsen, Bjarne Langvad, Hanne Stenbak-
ken, Gitte Nielsen, Pia Iversen - Helle B Møller ref.  

Afbud Indtast afbud 

Sagsnr. Indtast sagsnr. 

Referent Helle Berg Møller 

 

1. Godkendelse af dagsorden. Godkendt. 
 
2. Godkendelse af referat fra sidst. Godkendt.  

 

3. Orientering om foreningen Skovbrynets venner v/ Karen og Vita. Foreningen er oprettet. 
Der kommer nærmere information rundt til beboere og pårørende omkring foreningens virke.  

 

4. Sidste nyt vedr. statspuljemidlerne, v/Karen. Der er sendt ansøgning til midler som skal 
bruges til slow videoer, samt udstyr dertil. Midlerne dækker abonnement for resten af året, 
samt næste år. Der har været ansøgt flere gange, men ansøgningerne er blevet afvist. Rådet 
forsøger en sidste gang, og håber det lykkes.  

 

5. Forespørgsel om hvordan pårørende kommer i kontakt med bruger- pårørenderådet 
v/Vita. Der er ønske om, at der sendes telefonnummer ud på formanden, så rådet er lettere at 
komme i kontakt med.                                                                                       
Rådet vedtager at alt henvendelse skal ske på mail til formanden, eller som brev i Skovbry-
nets postkasse.  

 

6. Stort ønske om dato på nyhedsbreve v/Vita. På de ordinære nyhedsbreve kommer der 
fremover dato på. 

 

7. Klippekortordningen – hvordan fungerer den v/ Bjarne. Klippene bliver ofte brugt på op-
fordring fra personalet, men mange beboer melder selv ønsker ind. Vi forholder os til de 
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ønsker der kommer. Hver beboer har 24 minutter om ugen. Der er købt musikterapeut for 
nogle af klippene, til stor glæde for beboerne.  

 

8. Vasketøj – forbyttet tøj/ forsvundet tøj- forkert vasket tøj v/ Trine og Vita. Vi opfordrer til, 
at pårørende mærker tøjet. Vi italesætter dette i forbindelse med indflytning. Tøjet skal mær-
kes med lejlighedsnummeret, og der kan lånes tusser i boenheden til formålet.                                                        
Tøjet bliver vasket for den enkelte beboer, og blandes ikke sammen. Dog kan der desværre 
stadig ske forbytning af tøjet. Udfordringen kan bestå i, at enkelte beboer selv vasker, samt at 
personalet kan blive forstyrret i opgaven.                                                                    
Vi opfordrer til at det tøj man indkøber, er let at vaske, tumble osv. Vi oplever særlige udfor-
dringer med tøj af uld. Vores industrimaskine kan ikke vaske uld nænsomt nok – så det bliver 
ødelagt af vask. Det er også fortsat en mulighed at arbejde med en løsning hvor tøjet vaskes 
på vaskeri, dette via egenbetaling. Dette blev ikke drøftet yderligere.    

 

9. Mundbind v/ Vita. Det er på nuværende tidspunkt ikke muligt kontinuerligt at sikre at vi har 
mundbind til alle pårørende, på grund af stor efterspørgsel. Derfor opfordres pårørende også 
til selv at medbringe mundbind. Pårørende må fortsat ikke være i fælles opholdsrum. Anven-
des der ikke mundbind, er det fortsat særligt vigtigt med god afstand til vores beboere.  

 

10. B/P rådets samarbejde og sparring med Lokalrådet v/ Vita. Der kommer nye vedtægter 
inden så længe. Herefter drøftelse af samarbejdet med lokalrådet.  

 

11. Planlæg valgaften v/ Poul. Der er valgaften d. 17/11 kl. 19.00. Dog afhænger dette af Co-
rona situationen. Alle er på valg, på nær suppleanter. Rådet planlægger aftenen. Ledelsen 
bestiller rullepølse – og ostemadder til aftenen.  

 

12. Aktivitet status / og ”sommerpakke” fra regeringen v/ Pia. Vores aktivitetsmedarbejder er 
gået på pension. Vi har en stor flok frivillige, som er ihærdige og som gerne er behjælpelige 
med aktiviteter. Vi søger PT en seniorjobber, som kan være behjælpelig på aktivitetsområdet.                           
Regeringens ”sommerpakke” indeholder midler til aktiviteter til beboerne. Der er 750 kr. pr. 
beboer til aktivitet. Midlerne skal bruges inden nytår. Vi er pt i gang med at planlægge ture ud 
af huset.                                          

 

13. Sommerens forløb på Skovbrynet. Sommeren har været udfordrende. Mange af vores vika-
rer fik fast arbejde. En enkelt fast medarbejder har været syg sommeren igennem, og en er 
gået på pension. Stor ros til medarbejderne for godt arbejde sommeren igennem. 

 

14. Evt.                                                                                   
- Beboernes nøgle til hoveddøren virker ikke. Der står en container udenfor Egen. Den har 
stået der gennem lang tid. Der tages kontakt til Alabu bolig.  
                                                                                                 
- Der er ønske om at menuen igen kommer på bagsiden af aktivitetsplanen.   

                                                                                            
- I forhold til cyklen, opleves det, at personalet ikke helt er orienteret omkring hvor batteri, 
nøgler osv. er. Der er en mislyd ved det ene forhjul, samt lidt problemer med gear. 
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Cykelmanden kontaktes. Der er ønske om et frivilligt team til at cykle med beboerne. Dette 
drøftes igen efter Corona.              

 


